
Nordmalings Ridklubb

Dagordning
Datum 24.07.23
Plats: Nordmalings ridklubb
Närvarande:
Josefine Sjöberg

Kristina Björklund

Alexandra Nilsson

Lova Eriksson

Dessire Westerlund

Lina Dahlen

§1 Mötets öppnande

§2 Val av mötesordförande
● Dessire väljs till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare
Lina väljs till mötessekreterare

§4 Val av justerare och rösträknare
● Alexandra och Kriss väljs till justerare och rösträknare

§5 Fastställande av dagordning
● Ja

§6 Föregående protokoll



● Teorirummet. Lina har kört iväg överflödiga möbler till återvinningen
och möblerat om.

§7 Ekonomi
● Vi har köpt en häst, Cupido.

§8 US informerar

● Julshowen måste börjas planeras.
● Dessire och Lina bestämmer om ett nytt arbetssätt för US-styrelsen
och tar det med dem på deras nästa möte.

§9 TS informerar

● Vill att ridhuset ska användas året runt, inget beslutas.

§10 Ridskoleverksamheten
● Höstterminen börjar den 7 augusti.

§11 Personal/rekrytering
● Vi har haft en intervju
● Vi beslutar att kolla upp ett mer exakt schema på vad en
verksamhetsansvarig behöver göra och vad vi har behov för.

§12 Rapport ridskolehästarna
● Cupido - Han fungerar inte som han ska och vi vill lämna tillbaka
honom enligt bytesrätten.

● Milton - ska till veterinären på fredag. Han ska sedan säljas.
● Jim och Hilly kommer tillbaka på onsdag från bettet. Resten av
hästarna kommer tillbaka på torsdag. Sommaruthyrning börjar på
fredag.



● Det beslutas att Hilly måste säljas då hon inte trivs och mår bra som
ridskolehäst. Finns en intresserad köpare men först ska Hillys läggas
ut att hon är tillsalu för att se om den finns andra intresserade
köpare.

§13 Rapport privata
● Hö behöver köras in.
● Privathästansvarig kollar vilka som fortfarande är intresserade av en
stallplats till hösten och var de kan stå.

● Kallstallet måste saneras eftersom det luktar mögel. Kassör tar in
offerter för att se vad det kostar eller om vi måste göra det själv.

§14 Insidentrapport
● Tas vid nästa möte

§14 Övriga frågor.
● Hagarna ska dikas ut.
● De nya arbetsgrupperna har setts över och det har mailast ut till dem
innan terminsstart.

● Boråstapeter ska sponsra med tapeter till teorisalen.
● Drop-inkort. En lista ska göras med elever som är intresserade av
drop-inlektioner.

§15 Nästa möte
● 7/8 -23 kl 17:30

§16 Mötet avslutas


